
 

 

 

Referat fra Styremøte i Fjellestad Hyttegrend 

Tid: 20.04.2024 klokken 10:00 

Sted: Jaktbua til Geir Ole/Teams 

 

Fra styret: 

Arild Samuelsen  Styreleder 

Jan Robert Bjorvand  Nestleder 

Leif Inge Eie Sekretær 

Annelin Sele Kasserer* 

Tina Samuelsen Arifagic  Styremedlem 

Geir Hammersmark Styremedlem 

Henning Ousland Styremedlem 

Kristin Hamre 
Hammersmark 

Varamedlem 

Rune Evensen Varamedlem 

*Ikke møtt 
 

Arild ønsket alle velkommen til styremøtet.  

Sak 09/24 – Pågående/nye prosjekter – Presentert av komiteene: 

Veikomiteen v/Øyvind Urdalen:  

- 90 tonn med grus er betalt til entreprenør. Grusen er ennå ikke levert og mye grusing av veier 

gjenstår. Komiteleder purrer på entreprenør. 

- Vreistekleiv bør prioriteres ift. reparasjon av asfalt, kaldasfalt vurderes. 

- Rebbåsveien har ødelagt asfalt, dette forårsaket av tungtransport. Ansvarlig hytteeier vil ta 

denne kostnaden. 

- Komiteleder vil sjekke priser for asfaltering av Broveien frem til bro. 

- Planlegge ansvarsområder for veier og vedlikehold, veikomiteen tar ansvar for dette. 

- Veikomiteen planlegger kommende dugnad, da ift fordeling av personer, ansvarsområder og 

utstyr til dugnad. Dette med bistand fra andre i styret.   

 

Løypekomiteen: 

Trenger passende treverk for klopping av turstier. Komiteleder evaluerer om treverk i gammel 

ballbinge er av tilstrekkelig kvalitet. 

Lie-løa og Gapahuk komiteen:  

Opprett plan for bruk og utvikling av fritidsareal rundt Gapahuk. 

 



 

 

 

Arrangementskomiteen V/ Geir Hammersmark: 

Arrangementskomiteen tar ansvar for planlagte fellesturer sommer og vinterløyper, dette sammen 

med løypekomiteen. 

Sak 10/24 - Godkjenning av referat fra Styremøte 16.01.2024 

Alle styremedlemmer har lest gjennom gjeldende referat og godkjent dette. Godkjent uten 

innvendinger. 

Sak 11/24 – Gjennomgang og status av regnskap per 20.04.24. 

Styreformann gikk gjennom regnskap og budsjett, dette p.d.d. Inntekter ved Påskearrangementet var 

ikke inntektsført. Dette ble rettet og implementert. Regnskap godkjent av styret.  

Sak 12/24 – Forbedre faktureringsrutiner for å unngå feilfakturering 

 

En del feilfakturering og purringer er meldt tilbake til hytteforeningen. Styreleder har vært i kontakt 

med Styre Web for å forbedre prosessene rundt dette.  

Andre tiltak: 

- Oppjustere antall registreringsstasjoner ved dugnader. 

- Nye hytteeiere bør få første regning pr. E-post. 

- Infoskriv som sendes til nye hytteeiere skal inneholde informasjon vedrørende fakturering.  

 

Sak 13/24 – Drøfte arealplanlegging i Gapahukområdet 

Styret ønsker å søke en endring av området rund Gapahuken. Her må avtale med ny(e) grunneiere 

fremforhandles. Søknad kun til kommunen kan være aktuelt da området allerede er definert som 

fritidsområde i arealplanen, samt at mindre tiltak er tiltenkt. Representanter fra styret vil på dette 

grunnlag gå i dialog med grunneiere og kommune.  

 

Sak 14/24 – Fastsetting av dato for neste styremøte 

 

Onsdag 22/05-24 klokken. NB: Kun på Teams 

 

SAK 15/24 – Annet 

 

1. Det ligger en del rørdeler ved Gapahuken. Disse ønskes fjernet. Leder veikomiteen sjekker opp 

og tilbakemelder. 

2. Styret planlegger et møte med ordfører og leder for plan og miljøleder i kommunen 

vedrørende ny vei samt samordnet reguleringsplan i området. 

 

Styreleder Arild takket for fremmøtet og møtet ble avsluttet. 

 
Referent: Leif Inge Eie, sekretær 

  


